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ČESKO: Mainstreamová a proliberální média nás neustále zásobují množstvím lží.

Otevřete si například Seznam, který býval kdysi vcelku čtitelný, a vše týkající se Ruské federace
popisuje tragickou situaci v této velmoci. Ruská ekonomika padá, doplácí na ruskou agresi vůči
Ukrajině, Putina nikdo nemá rád a za vše může, odvrací se od něj všichni blízcí a věrní, válku
prohrává. Přitom opak je pravdou, která vykukuje ze všech stran tam, kam liberálové a manipulátoři
z těchto médií prostě nedosáhnou. Navíc se Rusové daleko více spojují a národní hrdost z nich čiší na
každém kroku. Rusko je v současnosti mnohem kompaktnější, jeho ekonomika roste a utáhne i
zbrojení potřebné k zachování samostatnosti, získalo mnohem významnější postavení, než si novináři
a naši polici jsou schopni uvědomit. Jen výjimečně občas někdo před pravděpodobným vyhazovem
dokáže lehce naznačit realitu. 

  Aby nás lidé nesnášející z různých důvodů Rusko a nechápající, že vývoj za posledních 30 let a
turbulentní doba z této země dávno vytlačily většinu sovětských manýrů, a především z velkých měst
se staly moderní světové metropole, podívejme se na jiné sféry. I liberálové vidí, kam se sune celá
Evropa. Přestože nám předkládají dílčí úspěchy v postupu Green Dealu a snaží se nás přesvědčit o
správné cestě, přemýšlející člověk musí vidět, že zatímco Východ ještě stále žije v jistém souladu
s přírodou a logikou, Západ se snaží je ohýbat. A tak i mainstream už občas přinese zprávy o tom, že
všechno to zelené přemýšlení je kontrapruduktivní. Připomeňme si pár skutečností popsaných
v médiích, o nichž nelze tvrdit, že by byla nestranná.

  VW je nekonkurenceschopný a propouští tisíce zaměstnanců. Důvodem je sázka na
elektromobilitu, která se vymkla kontrole. Zákazníci o ni nestojí, často se vrací zpět
k spalovacím motorům a investice do vývoje elektroaut byly natolik vysoké, že koncern už
nestačí konkurovat především čínským automobilkám. Mezitím naše pomatená a stát
zadlužující vláda začala poskytovat slev na koupi elektromobilů podnikatelským subjektům.
  V progresivním Německu dojde k vyhlazování energetických špiček a nebude v nich možné
dobíjet elektromobily, pouštět klimatizace a přijdou další omezení. Důsledky idiotského
rozhodnutí vypnout jaderné elektrárny a omezit uhelné tak přišly rychleji, než kdokoliv čekal.
A to v době podpory elektromobility. Tímto dostáváme odpověď na otázku, je li demence
programovatelná?
  Sněhová kalamita poukázala na rizika spojená se spoléháním se na obnovitelné zdroje
energie. Namrzlé vrtule větrných elektráren a sněhem zakryté solární panely nefungují. Bude
li se toto počasí projevovat častěji, budeme se buď nuceni smířit s absencí dostatku elektřiny,
nebo prostě v zimě zmrzneme. EU se totiž snaží zakázat jak plynové kotle, tak i ty na tuhá
paliva a vše ostatní, co má komín. Ekologie přesto dostává na frak, a to i díky prosazování
elektroaut zatěžujících v reálu svět mnohem více, než je připouštěno.
  V Západní Evropě dochází ke snižování nejvyšší povolené rychlosti ve městech. Většinou na
30 km/hod, Frankfurt se však utrhnul a šel na 20km/hod. Tady evidentně nejde o ekologii, ale
zjevně se jedná o snahu zrušit lidem možnost přemísťovat se vlastními vozidly. 15minutová
města či oblasti se stávají realitou, protože stihnout například tréninky dětí v různých částech
města už nebude možné. MHD není srovnatelná alternativa a nikdy nebude. Tahat v ní
hromady tašek, v případě obchodníků či stavebních firem i materiálu a zboží, je prostě
nemožné. Utahování smyčky pokračuje.
  Vakcinace proti covidu vakcinací nebyla a šlo možná o ohrožení zdraví těch, kteří jí podlehli.
Jde zatím o kusé informace, které jsme však přinášeli už před léty. Polsko odstoupilo od
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nákupu těchto preparátů, za což mu hrozí arbitráž. Kontrakty podepsané Leyenovou údajně
nadále platí a jdou z našich kapes. Poláci se vzepřeli.
  Z domácí scény. Fiala podpoří opět našimi penězi pokračování v greendealových změnách,
což prohlásil v souvislostí s konáním summitu o klimatu konaném v Arabských emirátech.
Půjde o další milióny eur vytažených z děravé státní pokladny. Paradoxem se stalo letadlo
zamrzlé v Německu na letišti, kterým se na místo konání akce jednající o globálním oteplování
měli dopravit další účastníci. To vše v době, kdy je Evropa pod sněhem a plocha ledovců
v Antarktidě na svém dlouholetém maximu.
  Evropský parlament chce okleštit národní svrchovanost jednotlivých států natolik, že si toho
všimnuli i proliberální média a politici. Média většinou tuto skutečnost zmiňují okrajově,
politici polknuli na prázdno a u nás mlčí, jen Kalousek to nahlas schvaluje. Na tohoto grázla
velký pozor, chce se vrátit do politiky. Škod už udělal mnoho.
  Situace v České republice je natolik tristní, že se v Parlamentu jiskří. Stanjura z minulosti na
Opavsku nenáviděný pro defraudaci veřejných peněz chtěl fyzicky napadnout Babiše, který na
skutečnost spojenou s přeléváním státních peněz do vlastních kapes v rodině Stanjurů
upozornil. Dostáváme se tak na úroveň politické kultury kdesi v rozvojových afrických či
postsovětských asijských zemích.
  Kontrast mezi přesvědčováním Pětikoalice o provádění správných kroků vedoucích
k ozdravení české ekonomiky a realitou je obrovský. Stávka učitelů (mimochodem podílejících
se na manipulaci s myslí mládeže představující si naivně, že jim začíná krásný život pod vlajkou
EU a v čistém ovzduší) a dalších odborářů byla marným pokusem něco změnit.  Nicméně
zdravotnictví kolabuje, léky chybí, průmyslové a potravinářské firmy končí nebo se stěhují,
zemědělci marně čekají na slíbenou státní podporu, supermarkety zdražují i už tak drahé a
nekvalitní potraviny, ceny energií letí nahoru. Křetínského a Tykače neodsuzujte, dělají to, co
jim stát umožňuje. Do toho jsme posledními mohykány v dotování Zelenského a Ukrajinců u
nás. Stoupají daně a rok 2024 bude pro občany tím nejdražším, který generace od vzniku
Československa zažily. Pětikoalice je soubor všehoschopných lhářů a naopak neschopných
hospodářů. A pozor! Mladý Soros navštívil Petra Pavla, což může být varováním před dalším
stoupajícím vlivem rodiny Sorosových na celou naši politiku. Mladý je prý mnohem horší než
starý. Lze to vůbec?

Vybrali jsme jen pár střípků z toho, co jsou už proliberální média ochotna upustit. Zatím se výrazné
kritiky moc nedočkáme a chceme li slyšet skutečnou pravdu, je třeba si najít podcasty Filipa Turka,
pustit si Svobodný vysílač, přečíst si Vidláka, najít texty od Větvičky, sledovat Martinu Kociánovou,
zaznamenat články na Hájkovo Protiproudu, případně prostě hledat alternativní zdroje. Můžete
s něčím nesouhlasit, to je Vaše právo, nicméně souznění v názorech právě s Turkem je pro autora
tohoto článku až démonické. Je jasné, že jen sbírání informací nic nevyřeší, ale přinejmenším Vás
připraví na to, že je třeba pro změny něco dělat. Na inadhled-live se již dlouhodobě snažíme otevřít
oči mnoha spoluobčanům. Je to těžký a dlouhý proces, plno z vás věří až tomu, co po malých
kouskách popustí mainstream. Ten vše dávkuje se zpožděním, obavou o následky a pod dohledem
liberálů. Zkuste ignorovat Seznam, ČT, večerní zprávy a z dění kolem vás si udělejte vlastní názor.
 Nakonec dojdete k tomu, že až na výjimky naše politická reprezentace slouží cizím zájmům, EU je
vstupem do pekla a Západ daleko za svým zenitem. Je třeba hledat novou cestu ve spolupráci s těmi,
kteří o ni stojí a vzali by nás jako rovnocenného partnera, nikoliv jako sluhy. A nečekejme na
spasitele, staňme se jím sami.
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